
صنای کشتسازی و شیلات در سواحل مران ایجاد مشود

وی افزود: ما هماهن خوب با ستاد توسعه سواحل مران داریم و چشمانداز توسعه سواحل مران پیشبین شده است. 

وی افزود: علت حضور پررنتر ما این است که دوستان ستاد توسعه سواحل مران فقط در حوزه ستادی و سیاستگذاری فعال

هستند ول ما به عنوان نیروی دریای هم در سیاستگذاری فعال هستیم و هم به علت استقرار در سواحل در حوزه اجرا نیز حضور

داریم. 

دریادار ایران با بیان اینه تلاش مکنیم از ظرفیت ستاد توسعه سواحل مران برای پیشرفت این منطقه استفاده کنیم، تصری کرد: در

این راستا، ما با آقای کرم استاندار سیستان و بلوچستان توافقات خوب داشتیم و قرار است با محوریت نیروی دریای ارتش در

حوزههای مختلف اعم از شیلات، کشتسازی، تعمیرات و بهداشت و درمان اقدامات را انجام دهیم.

فرمانده نیروی دریای ارتش در پایان از افتتاح بیمارستان نیروی دریای ارتش در کنارک در آینده نزدی خبر داد.


